Originály tvořené s láskou přímo pro vás. Děkujeme, že společně pomáháte
s námi...

Objednáním a zakoupením výrobků ze sociálně terapeutických dílen
finančně přímo podpoříte provoz sociálních služeb Chelčického domova sv.
Linharta.
Vytváříme také originální návrhy dle vašich přání a nápadů (např. dle
fotografie vaší firmy, loga apod.). Samozřejmostí je náš individální
přístup.
Kontaktujte prosím Mgr. Magdalénu Fryšovou na e-mailu:
admin@linhart-chelcice.cz nebo na tel. čísle: 777 619 723.

Děkujeme za podporu! Linhartovští.
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Originals created with love just for you. Thank you for helping together...

By ordering and purchasing products from social therapy workshops you will directly support financially the operation of social services of the Home of St. Linhart Chelčice.
We also create original designs according to your wishes and ideas (for example according to

photos of your company, logo, etc.). 

Please contact Mgr. Magdalena Frysova (in english) by e-mail:

admin@linhart-chelcice.cz or on the phone number: 777 619 723. 
Thank you for your support! 

Thank you for seeing us…
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Originale mit Liebe nur für Sie erstellt. Vielen Dank für Ihre Hilfe...

Durch die Bestellung und den Kauf von Produkten aus sozialtherapeutischen Werkstätten unterstützen Sie finanziell direkt den Betrieb der sozialen Dienste für das Heim St.Linhart Chelčice.
Wir kreieren auch originelle Designs nach Ihren Wünschen und Vorstellungen (z.B. nach

Fotos Ihres Unternehmens, Logos usw.). 
Bitte kontaktieren Sie Mgr. Magdalena Frysova (in Englisch) per E-Mail: admin@linhart-chelcice.cz oder unter der Telefonnummer: 777 619 723.

Danke für Ihre Unterstützung! 
Danke, dass Sie uns sehen…

Linhartovští
